
Salt demana canviar la llei per poder acollir comer�os de m�s

de 2.500 m2

Nom�s es permetr� ubicar-los en capitals de comarca i a ciutats d'almenys

50.000 habitants

SALT | TAPI CARRERAS

L'Ajuntament de Salt va aprovar en el ple de dimar ts a la nit un decret d'alcaldia de l'1 de juny on s'aprovava un

document d'alálegacions a l'avantprojecte de llei de simplif icaci�, d'agilitat i reestructuraci� administrativa i de

promoci� de l'activitat econ�mica que hauria  de servir perqu� Salt pogu�s acollir establiments comercials de

m�s 2.500 metres quadrats de super f�cie.

Segons l'avantprojecte nom�s podrien tenir l'opci� d'acollir aquestes instalálacions les capitals de comarca i els

municipis de 50.000 habitants. Salt doncs, en quedaria excl�s i, en canvi, hi hauria poblacions de la demarcaci�

de Lleida, amb poc m�s de 3.000 habitants, s� que tindrien aquesta possibilitat, pel fet de ser capital de comarca,

tal com va explicar l'alcalde, Jaume Torramad� (CiU).

En les alálegacions, es demanar� que es consideri Salt com un "municipi assimilable", segons va explicar la

regidora de Territori i sostenibilitat, Rosa P�r tulas. La representant nacionalista va explicar que Salt i Girona, de

fet, s�n una continu�tat i que els criteris on poder construir grans super f�cies comercials no han de ser nom�s els

de la quantitat de poblaci� sin� tamb� el d'equilibri del territori. L'alcalde va incidir tamb� en aquest punt,

preguntant perqu� en un punt de l'�rea urbana de Girona (en un pol�gon de la capital) s� que s'hi permetria ubicar

una gran super f�cie comercial i en canvi, a un altre punt de la mateixa �rea urbana (per exemple a Salt), no s'hi

permetia. "Cal que ens ajudin. No que ens enfonsin m�s", va ressaltar Jaume Torramad�.

El ple d'alálegacions es va aprovar amb els vots a favor del PSC, PP i Plataforma per Catalunya (PxC). El regidor

popular, Felip Gil, va veure positiva la reclamaci� perqu� permetria que noves empreses s'instalálessin a Salt i

perqu� aix� generaria nous llocs de feina. La por taveu del PSC, Iolnada Pineda, va explicar que votaven

af irmativament a les alálegacions perqu� ja havia estat una reivindicaci� dels socialistes quan estaven al govern,

en l'anterior mandat. Iolanda Pineda per�, va t�mer haver fet tard perqu� l'avantprojecte forma par t  de la Llei

ñmnibus.

Jaume Torramad� per� va assenyalar que encara hi eren a temps perqu� la Llei tot just havia "entrat al

Parlament". En aquest mateix sentit, es va mostrar optimista de poder canviar alguns aspectes com aconseguir

que Salt sigui un municipi "assimilable" durant el per�ode de tramitaci� de la llei.

De fet, les alálegacions tamb� es traslladaran al Gabinet Jur�dic de la Generalitat de Catalunya perqu� tinguin en

compte les esmentades alálegacions.

Els dos regidors d'Independents per Salt (IpS) es van abstenir. El seu por taveu, Ferran Burch, va indicar que

aquest model de creixement no era "el que necessita l'opini�".

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/girona/2011/07/20/salt-demana-canviar-llei-acollir-comeros-2500/502466.html?utm_source

=rss


